Miroslav Matějka   (*1969)
ENGLISH
He graduated Prague Conservatory of Music with  Jan Riedlbauch in 1990 and in 1996 musical science at Charles University´s Philosophical Faculty in Prague. He focused particulary on music 2O th century and performed number of world premieres of works by Czech composers. In 1993 he revived the famous Martinů Ensemble and now its artistic leader. He has recorded 7 CD´s (with the well-known ensemble Due Boemi di Praga, with flutist Jan Riedlbauch,  violinist Ivan Ženatý,  CD with Ensemble Martinů – piano quartet). He regulary recorded for Czech Radio. He performs as a solo flutistis with theVirtuosi Pragenses orchestra in Prague. He had been performing in the Germany, Sweden, Spain, Italy. In 1999 he founded as a Chef producer the festival „Touches of Music and Poetry“ at Lichtenstein palace, HAMU in Prague. Since 1998 has been working as adviser for deputy of the Parliament of the czech Republic.
ČESKY
Vystudoval Pražskou konzervatoř (Jan Riedlbauch) a Hudební vědu na FF Univerzity Karlovy v Praze. Společenské a činnost zasahuje do řady oblastí a rovin. Je producentem festivalu Doteky hudby a poezie v Lichtenštejnském paláci na HAMU v Praze a poradcem poslankyně PSP ČR Hanu Orgoníkovou. V roce 1993 obnovil činnost známého Ensemble Martinů a nyní je jeho uměleckým vedoucím. Premiéroval více jak 70 skladeb českých autorů, natočil 7 CD nejen s Ensemble Martinů. Řadu jich nahrál pro Český rozhlas s jinými znamenitými sólisty a soubory (flétnistou Janem Riedlbauchem, Due Boemi di Praga). Rovněž je členem souboru Musica Divina Praga, kde spolupracuje s varhaníkem Alešem Bártou, houslistou Václavem Návratem. Veřejnosti je také znám svojí spoluprácí s velkými hereckými osobnostmi (Věrou Galatíkovou, Borisem Rösnerem, Radovanem Lukavským, Gabrielou Vránovou, Ladislavem Lakomým a dalšími). Vystupuje jako sólo flétnista s irtuosi Pragenses orchestra.
DEUTSCH
Er studierte Flöte am Prager Konservatorium (bei Jan Riedlbauch) und Musikwissenschaft an der Karlsuniversität

 in Prag. Er ist Produzent des Festivals "Die Berührungen von Musik und Poesie" im Liechtenstein-Palast an der HAMU in Prag. Er führte eine ganze Reihe von Musikwerken tschechischer Komponisten zum erstenmal öffentlich auf.

Seit 1993 ist Miroslav Matìjka künstlerischer Leiter des "Ensemble Martinù". Mit "Ensemble Martinù" spielt er auf großen Bühnen in Tschechien und in der Welt, und nahm fünf CD°s auf. Weiter nahm er auch z. B. eine CD mit dem Flötisten Jan Riedlbauch, der Harfenistin Kateøina Englichová für den Musikverlag "Triga" und eine CD mit "Due Boemi di Praga" für den Musikverlag "Pøítomnost" (Gegenwart) auf. Neben dem Violinisten Václav Návrat und Organisten Aleš Bárta ist er Mitglied einer hervorragenden Musikgruppe "Musica Divina Praga", das sich auf alte Kammermusik orientiert. Er arbeitet regelmäßig an gemeinsamen musikalisch-literarischen Projekten mit den Schauspielern und Schauspielerinnen Gabriela Vránová, Vìra Galatíková, Rudolf Kvíz und Boris Rösner. Er ist auch als Solisti in "Virtuosi Pragenses Orchestra", gegründet von L. Hlaváèek, tätig.

